

Date: 12 January, 2026

Invitation Letter for Prof. Jifang Zhou

Dear Sir,

I am pleased to extend a formal invitation to **Professor Jifang Zhou**, Associate Professor at the China Pharmaceutical University, China, to visit the School of Pharmacy, Sungkyunkwan University, Republic of Korea, as a visiting researcher for a two-week period **from 4 February to 18 February 2026**.

We are delighted at the prospect of hosting Professor Zhou in our department. During his visit, he will have opportunities to engage with SKKU researchers and collaborate on ongoing projects in pharmacoepidemiology and real-world evidence generation.

Professor Zhou's visit is expected to bring significant value to both institutions. His expertise in drug safety evaluation and comparative effectiveness research will foster mutual exchange of ideas, promote the development of future joint research projects, and strengthen the academic ties between China Pharmaceutical University and Sungkyunkwan University. The visit will also serve as a platform for exploring collaborative grant applications and potential student exchanges.

Our team is fully committed to supporting Professor Zhou during his stay. We will provide all necessary research facilities, office space, and administrative assistance to ensure a productive and comfortable visit.

We greatly look forward to welcoming Professor Jifang Zhou to Sungkyunkwan University and to the research interactions his visit will inspire.

Yours faithfully,



Dr. Ju Young Shin

Professor

School of Pharmacy, SungKyunKwan University

Email: shin.jy@skku.edu

Phone: +82-31-290-7702

致：有关负责人

邀请函

尊敬的先生/女士：

我谨代表韩国成均馆大学药学院，正式邀请中国药科大学副教授周吉芳教授，作为访问研究员，于 2026 年 2 月 4 日至 2 月 18 日期间前来我校进行为期两周的学术访问。

我们非常高兴能够在本院接待周教授。访问期间，他将有机会与成均馆大学的研究人员深入交流，并围绕药物流行病学和真实世界证据生成等领域的现有项目开展合作。

周教授的此次访问预计将为双方机构带来重要价值。他在药物安全性评价和比较效果研究方面的专业知识，将促进双方思想的相互交流，推动未来联合研究项目的发展，并加强中国药科大学与成均馆大学之间的学术联系。此次访问也将作为一个平台，共同探索合作基金申请以及潜在的学生交流机会。

我们的团队将在周教授访问期间全力提供支持。我们将提供一切必要的研究设施、办公空间和行政协助，以确保此次访问富有成效且舒适愉快。

我们热切期待欢迎周吉芳教授到访成均馆大学，并期盼他的访问将激发出富有成果的研究互动。

此致

敬礼！

申柱英 博士

教授

韩国成均馆大学 药学院

电子邮件：shin.jy@skku.edu

电话：+82-31-290-7702

日期：2026 年 1 月 12 日